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NE  DALŠÍ  KRÁDEŽI  STÁTNÍHO  MAJETKU 
 

Výkonný výbor ÚV KSČM přijal na svém včerejším zasedání 
/9. 11. 2018/ v Praze stanovisko k aktuální politické situaci, které pře-
tiskujeme v plném znění:  

KSČM privatizaci státních podniků považuje za další hazard s ma-
jetkem nás všech a u ČD Cargo i hazard s národním dopravcem. Jsme 
tranzitní zemí, kde doprava je strategickým odvětvím, a to nejen u do-
pravy osobní, ale i v dopravě zboží. Nákladní doprava je přitom nejvý-
dělečnějším oborem drah. Společnost ČD Cargo v pololetí vykázala 
zisk 350 milionů korun. 

Odbory zastávají názor, že ČD Cargo potřebuje strategického 
partnera. KSČM prosazuje vyhodnocení ekonomických analýz, které 
ukáží, zda takové řešení je či není nutné. ČD Cargo je v současnosti 
největší a nejvýznamnější dceřiná společnost z koncernu ČD. Není 
však zdaleka jedinou, o jejíž privatizaci se uvažovalo. 

Privatizace ČD Cargo nebyla součástí vládního prohlášení. Jedi-
né, o čem se hovořilo, byly slevy pro studenty a seniory. 
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Základním východiskem KSČM je koncepční charakter aktivit stá-
tu v ekonomice, posílení výkonu vlastnických práv ve veřejném sekto-
ru, zastavení další privatizace státu a provedení inventury státního ma-
jetku a prověření privatizačních procesů i zpětně. Uchování rozhodují-
cího podílu ve strategických společnostech umožní státu i nadále podí-
let se aktivně na přerozdělování jejich zisku, což zajistí pravidelný pří-
jem do státního rozpočtu. 

KSČM je jednoznačně proti privatizaci státních podniků a ČD 
Cargo, další státní podnik, si ukrást nenecháme. A to i z důvodu obavy 
o oslabení úlohy státu, o rušení pracovních míst zaměstnanců, a tím 
jejich propouštění. Nechceme, aby docházelo k ohrožení pracovních 
pozic zaměstnanců anebo jejich pracovních podmínek. 

VV ÚV KSČM, 9. listopadu 2018  
 
 

DUCH ČESKOSLOVENSKA STÁLE ŽIJE 
 

V uplynulých dnech jsme si připomínali a stále si připomínáme 
100 let od vzniku samostatného Československého státu. Tenkrát, 
v říjnu 1918, byla u konce strašlivá světová válka (až o čtvrt století 
později dostala do svého názvu číslovku první), jež za sebou zanecha-
la kolem 10 milionů mrtvých a 20 milionů zraněných vojáků. 

Československá republika se zrodila na ruinách Rakouska-
Uherska. Myšlenka samostatného státu byla něčím zcela novým a 
programem české politiky se stala až v prvních letech světové války. 
Ale až v roce 1918 se s ní ztotožnila většina českých politiků. V domácí 
politice se až do jara 1917 soudilo, že habsburská monarchie bude 
zachována a federalizací přebudována, zatímco v zahraničí se český 
státoprávní program proměnil v koncepci samostatného státu a prosa-
zovala ji odbojová skupina v čele s T. G. Masarykem, jehož hlavními 
druhy byl Čech Edvard Beneš a Slovák Milan Rastislav Štefánik. 
Téměř od počátku obsahovaly Masarykovy plány i myšlenku spojení 
Čechů a Slováků na půdě společného státu. Byla to myšlenka reálná a 
další léta a desetiletí ukázala, že oboustranně prospěšná. 

Přechod do nového státu však nebyl všude bezproblémový. Do-
cházelo ke střetům při obsazování německých sídelních území, ale 
nejen tam. Například i na Těšínsku, na které si jako celek dělalo náro-
ky Polsko. Jednání mezi polskou a českou vládou byla tehdy velmi 
složitá. Zatímco prezident Masaryk byl pro silové řešení, Edvard Be-
neš, který zastupoval Československo na pařížských jednáních, 
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upřednostňoval diplomatický postup. Když se ale chystaly polské volby 
i na území, které si nárokovalo Československo, vyhrotila se situace 
natolik, že na Těšínsko vstoupila 21. ledna 1919 československá ar-
máda a velmi rychle jeho část obsadila. Teprve poté dohodové moc-
nosti přesně vymezily hranice a tím byl spor o Těšínsko ukončen.  

Nový stát Čechů a Slováků – Československo – si postupně v Ev-
ropě, ale i v celém světě získal věhlas. Odkaz první republiky přečkal 
své černé šestileté období, kdy okleštěná republika nesla název 
Böhmen und Mähren. Po druhé světové válce v roce 1948 nastalo jed-
no z nejpokrokovějších období naší historie. Čtyřicet let socialismu při-
neslo velký pokrok v mnoha oblastech našeho života. Bohužel co se za 
čtyřicet let podařilo vybudovat, tak po listopadu 1989 pánové Havel, 
Klaus a další zničili velmi rychle. Co zbylo z tehdejšího rozkvétajícího a 
soběstačného Československa? A k této tezi se přiklání čím dál víc 
lidí. Asi nejsem sám, jemuž je trochu smutno z toho, že Českosloven-
sko přestalo 1. ledna 1993 existovat. Premiéři ČR Václav Klaus a SR 
Vladimír Mečiar koncem léta 1992 dohodli rozpad společné republiky. 
Byl v tom vzdor slovenských národovců a jejich snaha navázat na tzv. 
Slovenský štát v letech 1939 – 1945. Na straně české zvítězila ješit-
nost Klausova okolí. 

Přesto se domnívám, že duch Československa je stále živý. Spo-
lečný stát Čechů a Slováků patřil k světlému období dlouhých dějin 
našich společných národů. Vzpomeňme tedy na všechny, kteří stáli u 
zrodu, vývoje a rozkvětu Československa!  

Radek Nejezchleb, předseda OV KSČM Jindřichův Hradec 
 
 
 

UBOHOST ČESKÉ  POLITICKÉ  SCÉNY 
 

Poslední dny a týdny probíhaly ve znamení sestavování povo-
lebních koalic, různých strkanic, a podpásovek při sestavování koa-
ličních smluv ve městech a v obcích, kdy dochází také k různým 
exesům, například že je vítězná strana „demokraticky“ odsunuta na 
vedlejší kolej, protože se pár darebáků domluvilo na koalici, čímž 
byly znehodnoceny hlasy voličů, kteří volili vítěznou stranu a která 
měla sestavovat radu města či obce. Tímto způsobem dokázali 
otrávit voliče, kteří možná k dalším volbám už nepřijdou, protože 
mají pocit, že byli oklamáni. Náš právní řád umožňuje ustavování 
koalic, ovšem neupřesňuje za jakých podmínek lze koalici sestavit 
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tak, aby vítězná strana nemohla být z koalice vyřazena. Co se týče 
senátních voleb, zde by mělo platit pravidlo, že pokud se voleb do 
Senátu nezúčastní nadpoloviční většina voličů, byly by volby ne-
platné, čímž by byl Senát samovolně rozpuštěn, tak jako v ostatních 
evropských státech, kde Senáty již dávno neexistují. Pro většinu 
občanů ČR Senát představuje předraženou trafiku pro neúspěšné 
politiky, kteří by se jinak nikde neuchytili. Tak tedy Senát zrušme a 
navíc ušetříme další miliardy, které bude možno využít jinde. Hloupé 
řeči o tom, že Senát je pojistkou demokracie, jsou pohádkou pro 
malé děti, protože ty tomu mohou uvěřit. Skutečnou a jedinou po-
jistkou demokracie je Ústavní soud.  

Nedávno byl v Moskvě oceněn Puškinovou medailí český bard 
Jaromír Nohavica, písničkář a levicově smýšlející umělec. Puškino-
vu medaili mu předal osobně ruský prezident Vladimír Putin u příle-
žitosti Dne národní jednoty. Tuto cennou medaili získal také za zá-
sluhu o upevnění přátelství a spolupráci mezi národy, sbližování a 
vzájemné obohacování kultur. Co se však nestalo. Místo gratulací 
k vysokému ocenění českého umělce se ozvala fekálními výlevy 
pravicová kavárenská „umělecká“ žumpa. A tak byl Jaromír Nohavi-
ca ihned onálepkován ideologickými hlupáky a nekulturními barbary, 
kteří mu zřejmě záviděli úspěch a vysoké ocenění jeho tvorby, pro-
tože oni sami žádného velkého úspěchu na hudební scéně nedo-
sáhli. Nohavicova tvorba si získala srdce statisíců posluchačů a je-
ho koncerty byly vždy vyprodané. To ovšem vadí neúspěšným ideo-
logickým hlupákům, kteří jej onálepkovali jako práskače StB, vlasti-
zrádce, Putinova agenta, podporovatele M. Zemana, proruského 
agenta a pokračují dalšími nadávkami, které ledacos vypovídají o 
jejich osobnosti, vzdělanosti a IQ, rovnajícímu se úrovni IQ řeznic-
kého psa.  

Ještě pár slov o vzniku Československa, které bylo uznáno 
před 100 lety. Nemíním se touto událostí podrobně zabývat. Ovšem 
jedna velká událost, která měla také podstatný vliv na vznik ČSR 
vůbec, nebyla nikde při oslavách, možná i úmyslně, připomenuta. 
Byla to Velká říjnová socialistická revoluce v roce 1917, která zna-
menala ukončení I. světové války. Tím také došlo i k rozpadu Ra-
kousko-uherska, čímž mohla vzniknout i Československá republika. 
Ta ovšem již neexistuje, díky pánům Havlovi, Klausovi a Mečiarovi.  

František Hadač 
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POUČENÍ  Z VOLEB: ZMĚNA JE NA NÁS 
 

Máme za sebou komunální a senátní volby. Senátními volbami 
se v tomto zamyšlení nechci zabývat, ty jsou specifické a KSČM 
v nich dlouhodobě nenachází klíč, kterak do Senátu vstoupit. 
Nicméně očekávání ve volbách komunálních byla aspoň mírně op-
timistická, avšak výsledky přinesly pro KSČM další studenou 
sprchu. Naše strana ztratila více jak třetinu zastupitelů. To je věru 
hrozivé, takže je nabíledni se zamyslet, proč k tomuto poklesu do-
šlo. 

Bohužel se opět ukázal trend posledních let, kdy nám levicové 
voliče přetáhlo hnutí ANO a Okamurovo extrémistické SPD. Nemů-
žeme se však vymlouvat na to, že Babiš s Okamurou dělají líbivější 
politiku, jež přitáhne větší množství voličů. I těch levicových. Vůbec 
už nelze poukazovat na to, že druhá levicová strana – soc. dem. – 
se dostala také do velké krize. Pokud se tímto budeme chlácholit, 
můžeme to rovnou zabalit. Důvodů našeho neúspěchu je několik. 
Za prvé jsme nemohli očekávat, že dosáhneme vrcholných met, 
když jsme měli asi o 300 kandidátek méně. V důsledku to znamená, 
že nekandidovalo v podstatě asi čtyři tisíce lidí. Při takovémto 
množství pak nelze počítat s tím, že obhájíme asi 2 500 mandátů, 
jak bylo deklarováno před volbami. Takže se nelze divit, že jsme 
z 27 statutárních měst neuspěli v šesti z nich, přičemž v těchto ne-
budeme mít žádný mandát. Nemluvě o tom, že nemáme zastoupení 
ve dvou největších městech, v Praze a v Brně. 

Dalším důvodem je, že se nám nedaří omlazovat naši členskou 
základnu. Ve většině případů patřily kandidátky KSČM k nejstarším. 
V některých místech byly sice kandidátní listiny složeny z mladých 
lidí, ale to byla vesměs světlá výjimka. Nelze pominout ani fakt, že 
na malých vsích a městech se mnozí obávají kandidovat za KSČM, 
neboť je zde vše pod větším drobnohledem, a tak není daleko 
k osobním nevraživým útokům. A řada lidí si tudíž říká, že to nemá 
zapotřebí. Obávám se, že tímto stylem bude za další čtyři roky kan-
didátek ještě méně.  

Jeden příklad od nás z okresu. V obci Studená, která má více 
jak dva tisíce obyvatel, jsme byli několik volebních období ve vedení 
obce a měli zde starostu. Naši zastupitelé zde odvedli velký kus 
dobré práce a s velkou pravděpodobností bychom zde stále vedli 
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místní radnici, ovšem letos se již nepodařilo sestavit kandidátní listi-
nu. Bohužel nejsou lidé, stárnou, a mladí na jejich místa nepřicháze-
jí. Nevychovali jsme si je, nebo jsme, možná někteří, ani nechtěli. 
Takových obcí, kde jsme měli naše lidi na radnicích a již mít nebu-
deme, bude přibývat. 

Výsledky komunálních voleb by měly být dalším zdviženým 
prstem. Někdy mi připadá, že nás více na jednáních stranických 
orgánů zajímají vnitrostranické spory, než abychom se semkli a táhli 
za jeden provaz. To je první předpoklad, abychom mohli navrátit 
stranu tam, kam patří. Bohužel se to stále nedaří. 

Proveďme tedy hluboké sebezpytování. Je to na nás! Poté se 
semkněme a pokusme se dostat z této krize, jež postihla levici. 
Jsem přesvědčený, že značka KSČM je pro mnoho lidí stále záru-
kou vpravdě sociálně spravedlivé politiky. 

Radek Nejezchleb, předseda OV KSČM Jindřichův Hradec  
 
 

Z  MIMOŘÁDNÉHO  JEDNÁNÍ  ÚV KSČM  20. 10. 2018 
 

V sobotu, 20. října, se v Praze uskutečnilo mimořádné jednání 
ÚV KSČM, které bylo svoláno z důvodu neúspěšných voleb do za-
stupitelstev obcí, měst i do Senátu PČR. 

Jednání bylo řadou členů očekáváno s velkým napětím, což 
bylo zapříčiněno tím, že se očekával „souboj“o kádrové změny ve 
vedení KSČM. Stačí si vzpomenout na televizní pořady /hlavně 
v České televizi a rozhlase/, které mistrně podsouvaly lidem, že jde 
o snahu J. Skály „sundat“ z funkce předsedy ÚV KSČM V. Filipa. 

Že tahle informace nebyla na místě, bylo zřejmé všem soud-
ným členům. Vůbec nešlo o tento cíl. Snahou bylo docílit změny 
v politice KSČM – především o to změnit rétoriku – jasně, srozumi-
telně a důrazně prezentovat cíle KSČM a najít důležitá nosná téma-
ta naší politiky. Stali jsme se nečitelnými, nezajímavými a nepřichá-
zeli jsme s ničím, co lidi trápí. Naše zásadní cíle nám postupem ča-
su vykrádala ČSSD a v posledním roce nám i ČSSD, vzalo vítr 
z plachet ANO. Je i proto logické, že lidé nevolili „kováříčky“, ale 
přímo „kováře“. A řeči o tom, že komunální volby jsou o osobnos-
tech, samozřejmě platí, ale jen částečně. I tentokrát se potvrdilo, že 
celostátní politika má dopady do myšlení a rozhodování lidí.  
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Nicméně k jednání ÚV KSČM. Hned při schvalování programu 
bylo jasné, že se o personálních záležitostech jednat nebude. Navr-
žený program nebyl o tento bodu doplněn, neboť pro něj nehlasova-
la ani třetina členů ÚV. Navíc nebyly splněny podmínky vyplývající 
ze Stanov KSČM /svolání mimořádného sjezdu či odvolání předse-
dy ÚV/. 

Poté – po vystoupení s. Filipa – následovala diskuse, která by-
la opravdu velmi různorodá. .Od popisu toho, jak kde ve volbách 
postupovali; že výsledky jsou záležitostí výkyvů ve společnosti; že 
jsme neudělali vše, co bylo potřeba; výzvy k odstoupení celého ve-
dení ÚV i jen s. Filipa; výzvy k tomu aby se uskutečnily celostranic-
ké konference, atd. atd. 

Závěr byl takový, že se v příštím roce uskuteční dvě celostra-
nické konference /které ale byly plánovány/. Jedna z nich bude za-
měřena na řešení vnitrostranických otázek a druhá na programové 
záležitosti. Součástí přijatého usnesení byl i úkol poslaneckému 
klubu KSČM v PS PČR předložit v lednu 5 výrazných témat pro pre-
zentaci KSČM. 

V prosinci se uskuteční další – plánované – jednání ÚV KSČM, 
které bude mimo jiné řešit i záležitosti související s volbami do Ev-
ropského parlamentu /budou 24. a 25. 5. 2019. Tam máme možnost 
si napravit reputaci a zvednout si sebevědomí po čtyřech neúspěš-
ných volbách. 

Stanislav Míka, místopředseda OV KSČM 
 

 
PRÁCE  PRO  LIDI  SE  OSVĚDČUJE 

 
Ve Slavonicích se ve středu 31. 10. 2018 konala ustavující 

schůze nově zvoleného zastupitelstva. Ing. Karel Pavlů, člen KSČM, 
obhájil post místostarosty a společně s ním v pětičlenné radě za-
sedne Josef Urban, rovněž člen KSČM, který ve volebních obdobích 
2002 - 2006 a 2010 - 2014 byl starostou Slavonic. V současné do-
bě, kdy KSČM ztrácí voliče, musíme jednoznačně mluvit o úspěchu, 
neboť ziskem 5 mandátů v 15 členném zastupitelstvu, tedy 33 %, se 
slavoničtí komunisté řadí svým volebním výsledkem mezi velmi 
úspěšné obce v České republice, ne-li na první místo.  
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KSČM ve Slavonicích bude opět v koalici se sdružením Změna 
pro Slavonice 2010 (SPZ 2010), kdy toto sdružení získalo rovněž 5 
mandátů, a post starosty obhájil Ing. Hynek Blažek, člen této voleb-
ní strany. V pětičlenné radě zasednou tedy ještě 2 členové SPZ 
2010 – Mgr. Jiří Hrouda, bývalý dlouholetý ředitel Základní školy 
Slavonice a Ing. Miroslav Kašpar, zabývající se intenzivně a s vel-
kým pracovním nasazením problematikou revitalizace veřejné zele-
ně ve Slavonicích. 

Vše vypadá jednoduše a samozřejmě. Nic však není zadarmo. 
Na úspěchu KSČM má nepochybně velkou zásluhu Ing. Karel Pa-
vlů, který ve funkci místostarosty byl velmi aktivní a svou dobrou 
prací, vystupováním a chováním přesvědčil i 434 voličů (44,42 % 
z hlasujících), aby mu dali svůj hlas. Avšak i další zvolení zastupite-
lé za volební sdružení KSČM + NK  Mgr. Věra Fialová (nezávislý 
kandidát) 294 hlasů, Josef Urban (KSČM) 293 hlasů, František 
Hejda st. (KSČM) 292 hlasů a Alena Novotná (KSČM) 250 hlasů, 
přesvědčili voliče svou prací, chováním a vystupováním na veřej-
nosti, že budou platnými členy zastupitelstva. Zde je třeba připome-
nout, že k volbám z 1 996 voličů, kteří byli zapsáni ve volebních se-
znamech, přišlo ve Slavonicích volit 977 voličů, což představuje vo-
lební účast 48,95 %. 

Jsme přesvědčeni, že všichni výše jmenovaní budou vykonávat 
funkci zastupitele v souladu se slibem, který na ustavujícím zasedá-
ní zastupitelstva veřejně potvrdili. 

Miloš Fiala, místopředseda MěV KSČM Slavonice 
 
 

NEJEN 17. LISTOPAD 1989 
 

O uplynulém víkendu jsem si s hrůzou uvědomil, že za pár dnů 
tomu bude již neuvěřitelných 29 let od Listopadu 1989. Tedy od do-
by, kdy “Pravda a láska začaly vítězit nad lží a nenávistí”. A to na 
celé čáře. Nicméně o tomto vskutku dnes psát nechci. Dost na tom, 
že většina médií bude znovu adorovat Václava Havla a jeho suitu. 

Jako bychom zcela zapomněli na to, že zde byl též listopad 
1939. A ten byl vpravdě tragický. Co se tenkrát přihodilo? Jak zná-
mo, oněm událostem předcházelo 29. září 1938, kdy byl v Mnichově 
podepsán diktát, jenž oklestil tehdejší Československo o pohraniční 
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území, která musela být podstoupena nacistickému Německu. O 
pár měsíců později, konkrétně 15. března 1939 − v den, kdy se sy-
pal těžký sníh − do zbytku ČSR vtrhnul německý Wehrmacht a 
vzniknul Protektorát Čechy a Morava. Německy Protektorát Böhmen 
und Mähren. Český národ poté čekala třetí rána v podobě 
1. září 1939, kdy vypukla 2. světová válka. Lidé si i v té době připo-
mínali výročí vzniku Československa. Na poklidné demonstraci dne 
28. října 1939 v Praze byl těžce zraněn student Lékařské fakulty 
Univerzity Karlovy Jan Opletal a zabit pekařský dělník Václav Sed-
láček.  

Na potlačování demonstrace, jež se konala na Václavském 
náměstí, se kromě sil pořádkové policie podílely i jednotky SS. Ná-
sledovaly další střety na dalších místech v Praze, při nichž Němci 
stříleli nejen pro výstrahu, ale i do demonstrantů. Při jedné z těchto 
potyček byl postřelen právě Jan Opletal, který 11. listopadu svému 
zranění podlehl. Jeho pohřeb se konal 15. listopadu na Albertově. 
Následná demonstrace, jež se změnila v protest proti okupaci, se 
zúčastnily tisíce lidí. Opět došlo ke střetům mezi demonstranty a 
pořádkovými silami. Druhý den bylo v Berlíně za účasti Adolfa Hitle-
ra rozhodnuto, že české vysoké školy budou na tři roky uzavřeny. 
Bylo též rozhodnuto o popravě devíti vedoucích představitelů stu-
dentské organizace a internace stovek studentů v koncentračních 
táborech. V noci ze šestnáctého na sedmnáctý listopad došlo k roz-
sáhlému zatýkání v řadách českého studentstva, a to nejen v Praze, 
ale i v Brně a Příbrami. Studenti zatčení v Praze byli internováni v 
bývalých Dělostřeleckých kasárnách v Praze-Ruzyni. Zde došlo i k 
popravě devíti představitelů studentských organizací. Na 1 200 stu-
dentů bylo odvlečeno do koncentračního tábora Sachsenhausen. 

Ve Velké Británii došlo v roce 1940 u příležitosti prvního výročí 
tragických událostí v Praze ke schůzi představitelů studentů 26 ná-
rodů. Tato schůze, konající se v CaxtonHall v Londýně, přijala „Pro-
hlášení spojeneckých studentů k 17. listopadu“, které je považováno 
za faktické vyhlášení 17. listopadu Mezinárodním dnem studentstva. 
Vzpomeňme proto 17. listopadu taktéž na ty z řad studentů, kteří 
nejen v roce 1939 položili za naši svobodu své životy. Nenechme 
odkaz studentských obětí zastínit tzv. Sametovou revolucí, jež nám 
posléze přinesla obrovskou ztrátu iluzí. 

Radek Nejezchleb, předseda OV KSČM Jindřichův Hradec 
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BEZPLATNÁ ZÁKLADNÍ PRÁVNÍ RADA 
 
OV KSČM opět dává zájemcům z řad občanů možnost získat 

zdarma bezplatnou právní radu pro potřebné. Konkrétně jde o  
ZÁKLADNÍ ORIENTAČNÍ PORADU O PRÁVNÍCH PROBLÉMECH. 

Rady jsou poskytovány jednou měsíčně – nejbližší z nich bude 
ve čtvrtek 22. listopadu 2018 od 16:00 hodin na OV KSČM. Rady 
poskytuje JUDr. Tomeš Vytiska.  

Máte-li tedy zájem o tuto základní pomoc, kontaktujte místo-
předsedu OV KSČM Stanislava Míku /tel. 602 159 388; 725 646 
025/ a dohodněte si s ním v předstihu čas schůzky!!! Upozorňuje-
me, že poradna funguje pouze (!!!) na základě domluvy.  

Další termín právní poradny – poslední v letošním roce – je ur-
čen na čtvrtek 6. prosince 2018 od 16:00 hodin.  

  -St- 
 
 

BLAHOPŘEJEME 
 

Vše nejlepší, především však zdraví, štěstí a spokojenost přeje 
Okresní výbor KSČM Jindřichův Hradec soudružkám a soudruhům, 
kteří se v období mezi vydáním Naděje č. 10/2018 (14. listopadu 
2018) a Naděje č. 11/2018 (12. prosince 2018) dožili, či dožijí život-
ních výročí a to 70, 75, 80 a více let. Jsou to: 
19. 11.  Ekslerová Eva  z Nové Včelnice 
24. 11.  Zudová Drahoslava  z Dačic 
25. 11.  Mert František  z Matějovce 
28. 11.  Podráská Emilie  z Nové Bystřice 
  3. 12.  Sehnalová Milada  z Kunějova 
  4. 12.  Lukeš Eduard  z Třeboně 

Ošívka Miroslav  z Jindřichova Hradce 
   Sokolík Vlastimil  z Jindřichova Hradce 
  8. 12.  Ing. Smolíková Marie ze Soběslavi. 
 

OV KSČM Jindřichův Hradec 
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BESEDA O KRYMU 
 

V úterý 27. listopadu se od 17:00 hodin uskuteční v Českých 
Budějovicích – konkrétně v sále Tiskárny INPERSS /Žerotínova uli-
ce 5/ – beseda o situaci na tolik diskutovaném ostrově Krym 
v Rusku. 

Se svými poznatky seznámí přítomné a na otázky bude od-
povídat poslanec EP za KSČM Jaromír Kohlíček. 

Protože nás skutečná situace ve zmíněném kousku Ruska 
zajímá, na besedu pojedeme určitě a jsme ochotni vzít další zájem-
ce – to podle dohody. 

Stanislav Míka, místopředseda OV KSČM 
 
 
 

NEJBLIŽŠÍ AKCE, NABÍZÍME, INFORMUJEME, PŘIPRAVUJEME 
 
o KALENDÁŘE NA ROK 2019 má pro zájemce k dispozici opět 

OV KSČM a jejich seznam, mají předsedové ZO KSČM. 
Upozorňujeme, že jejich počet je omezen. Konkrétně máme ve 
chvíli, kdy se uzavírá tento výtisk Naděje, následující kalendáře: 

 Česká republika    á 37,- Kč 
 Příroda hory, řeky, jezera á 37,- Kč 
 Květiny    á 48,- Kč 
 Kalendář KRAVATA  á 35,- Kč 
 Plánovací záznamník BOŽKA á 23,- Kč. 

 29. PLES KSČM se uskuteční v pátek 25. ledna 2019 v sále ZD 
RADELO ve Velkém Ratmírově od 20:00 hodin. Hrát bude opět 
skupina DIXIE. Další informace přineseme v dalším vydání Na-
děje, tzn. v čísle 11/2018. 

 V příštím vydání Naděje zveřejníme PLÁN AKCÍ KSČM NA 
ROK 2019. 

o NABÍDKA ZASÍLÁNÍ HALÓ NOVIN ZDARMA – OV KSČM již 
nějaký čas rozesílá zájemcům prostřednictvím elektronické 
pošty /e-mailem/ čerstvé Haló noviny. Nabízíme tuto možnost i 

11 
 



dalším zájemcům, stačí jen napsat a sdělit nám svou 
internetovou adresu. Adresa OV KSČM je v tiráži Naděje. 

 WEBOVÉ STRÁNKY OV KSČM Jindř. Hradec, pak máte 
minimálně dvě možnosti jak to učinit. Jednou z nich je zadat do 
vyhledávače „KSČM“, poté „NAŠI LIDÉ“, pak „KSČM 
V KRAJÍCH“, pod částí „JIHOČESKÝ KRAJSKÝ VÝBOR“ si 
otevřete „OV KSČM JINDŘICHŮV HRADEC“ a pak už si 
můžete prohlížet, co chcete; 
Druhou cestou je zadání „KSČM JINDŘICHŮV HRADEC“ a 
pak si kliknete na odkaz na nové webové stránky OV KSČM; 

 FACEBOOKOVÉ   STRÁNKY OV KSČM najdete na adrese: 
http://www.facebook.com/ovkscm.jhradec 

 PŘIHLÁŠKA DO KSČM – zájemci o členství v KSČM se mohou 
nově přihlásit, mimo již tradičních cest /prostřednictvím ZO 
KSČM, OV KSČM/, také přes webové stránky KSČM (ve 
vyhledávači zadáte „kscm“ a nahoře na stránce kliknete na část 
„PŘIPOJTE SE“ a pak si každý zájemce může vybrat postup; 

 máte-li zájem o PRAVIDELNOU ČETBU NADĚJE, obraťte se 
na OV KSČM a jistě se dohodneme na způsobu distribuce 
našeho listu pro Vás. „Předplatné“ pro rok 2019 zůstává i nadále 
nezměněno a to ve výši 50,- Kč na rok.  

 
PIŠTE!  ROZŠIŘUJTE  NÁS!  DÁVEJTE  NÁS  ČÍST  OSTATNÍM ! 

 
ČEKÁME NA VAŠE OHLASY !        ČEKÁME NA VAŠE OHLASY! 
 
NECHTE NÁS KOLOVAT !                     NECHTE NÁS KOLOVAT!  

 
 

Vydává zdarma nepravidelně OV KSČM Jindř. Hradec, IČO 00496936. 
Adresa redakce – OV KSČM Jindřichův Hradec, Bezručova 514/II,  
tel. číslo 384 361 626, 602 159 388, 725 646 025; 
E-mail: ovkscm.jindr.hradec@kscm.cz .  
Registrační značka MK ČR E 11670.  
Uzávěrka tohoto čísla – 12. 11. 2018, vydáno v Jindř. Hradci 14. 11. 2018; 
XXVIII. ročník – číslo 10/2018. Šéfredaktor – František Hadač. 
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